



PROCESSING INSTRUCTIONS

KAMBA BATH

Your anti-slip coating for bathrooms and bathtubs

Item number 16200 / 16250

Important note:

During coating and for 12 hours afterwards, ensure that the surface temperature is above 15°C!

Before use, observe the safety instructions on the respective labels!

In our safety box, you will find everything you need for YOUR SLIP RESISTANCE in accordance with DIN 51097:

For steps 1+2, we recommend that you wear household gloves

1. Removal of all limescale residues:
Wet the surface with warm water.
Apply KAMBA limescale remover evenly, leave to work for a short time (approx. 5-10 minutes), Repeat the process if necessary.
2. Removal of all dirt and soap residues:
Apply KAMBA special cleaner to the moistened surface and clean with a sponge/brush. Rinse with cold water.
Rub the surface dry and keep it completely dry.
Pro tip: Place a plastic bag over the shower head and faucet – don't forget the overhead shower (risk of dripping).
3. Limit the area to be coated with the enclosed adhesive tape.
4. Place the special roller on the roller bracket
5. KAMBA Bath - Shake vigorously (>2 min.) The quantity is sufficient for approx. 2 m²
6. Pour the required amount into the enclosed coating tray.
7. Dip the special roller into the coating material; roll out any excess material until the roller is evenly saturated and no longer drips.

KAMBA BATH

浴室及浴缸專用防滑塗層

重要提示：

塗佈期間及後續12小時內，請確保

表面溫度維持在15°C以上！

使用前請詳閱各標籤之安全說明！

本安全套裝內含符合 DIN 51097 標準之防滑處理全套組件：

步驟 1+2 建議配戴家用防護手套

清除所有水垢殘留：

以溫水濕潤表面。

均勻塗抹KAMBA水垢清除劑，靜置短暫作用（約5-10分鐘），必要時重複操作。

清除所有污垢與皂垢殘留：

將KAMBA專用清潔劑塗抹於濕潤表面

並以海綿/刷具清潔。冷水沖淨。

擦乾表面並保持完全乾燥。

專業提示：請以塑膠袋覆蓋淋浴頭及水龍頭

（頂噴淋浴頭亦需覆蓋，避免滴水風險）。

以隨附膠帶標示塗佈範圍。

將專用滾筒裝入滾筒支架

KAMBA Bath - 充分搖晃（>2分鐘）。此用量約可塗佈2平方米。

將所需塗料倒入隨附塗料盤。

將專用滾筒浸入塗料中；滾壓去除多餘塗料，直至滾筒均勻飽和且不再滴落

8. Begin coating. Always work from the center of the surface outwards. First coat the surface evenly and thinly in one direction then, at a 90° angle, spread the already applied material again with the roller; again at a 90° angle (without applying pressure to the roller) roll the surface.
9. Please remove the adhesive tape immediately after coating.
10. Any unused anti-slip coating material can be poured back into the bottle. The bottle is tightly sealed and can be stored at cellar temperature for approx. 3 months.
11. Wash all tools thoroughly with lukewarm water for reuse.
12. After 12 hours of drying time, your shower/bathtub is ready for use again.
(Optimal conditions: temperature > 20°C and good ventilation!)
13. Mechanical cleaning may only be carried out after one week of drying

We are happy to assist you with any problems. Simply send an email to info@kamba-antirutsch.de

開始塗佈。務必從表面中心向外作業。

先沿單一方向均勻薄塗一層，

接著以90°角度重新滾壓已塗佈的材料；

再次以90°角度（無需施壓滾輪）

滾壓表面。

塗佈後請立即移除膠帶。

未使用完的防滑塗料可倒回瓶中。瓶身密封完好，可於地窖溫度下儲存約3個月。

所有工具請以溫水徹底清洗後可重複使用。

經12小時乾燥後，您的淋浴間/浴缸即可重新使用。

（最佳條件：溫度>20°C且通風良好！）

機械清潔須待完全乾燥一週後方可進行。

如有任何疑問 歡迎來信：and.leader5888@gmail.com